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Projekt         

RM.0002.8.2024 

Protokół nr VIII/2024 

z obrad VIII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie 

w dniu 27 listopada 2024 r. 

w Sali Obrad Rady Miejskiej w Rzgowie, pl. 500-lecia 22, 95-030 Rzgów 

 

Ad.1.  

Obrady VIII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie otworzył o godz. 09:02 Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Rzgowie Jarosław Świerczyński. Sesja zwołana została na godz. 09:00.  

 

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński powitał Burmistrza Rzgowa Mateusza 

Kamińskiego, Z-cę Burmistrza Monikę Pawlik, Skarbnika Miasta Annę Czarnocką, 

Komendanta Komisariatu Policji w Rzgowie, Kierowników Referatów z Urzędu Miejskiego  

i jednostek organizacyjnych gminy Rzgów, sołtysów oraz poinformował, że obrady VIII sesji 

są transmitowane na żywo, natomiast nagranie z obrad sesji jest utrwalane i udostępniane w 

Internecie.    

 

Obsługę prawną zapewniał radca prawny Maciej Kozerski.  

 

Ad.2.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzgowie Jarosław Świerczyński poinformował, że na 

ustawowy stan Rady – 15 radnych – obecnych jest 15 radnych i stwierdził prawomocność 

obrad. Lista obecności radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.3.  

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński na podstawie §17 Statutu Gminy Rzgów zgłosił 

na sekretarza obrad kandydaturę radnego Pawła Redzynię.  

W głosowaniu: 12 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”, Rada Miejska w Rzgowie 

wyraziła zgodę na powołanie sekretarza obrad radnego Pawła Redzynię. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (12 radnych) 

Wioletta Bednarska, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, Mariusz 

Nadrowski, Marcin Piech, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna 

Tumińska-Kubasa, Łukasz Wiktorowicz, Stanisław Zaborowski  

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Paweł Redzynia 

„BRAK GŁOSU” (2 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Zbigniew Waprzko 

 

Ad.4. 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński przedstawił porządek obrad i zapytał, czy są 

wnioski o jego zmianę.  

1. Otwarcie VIII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z VI i VII Sesji Rady Miejskiej.  

6. Informacja o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów.  

7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa. 



       

2 

 

8. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej wraz z 

radnymi. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzgów na lata 2024-2034. (DRUK 5) 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2024. 

(DRUK 6) 

11. Przedstawienie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Rzgów w 

roku szkolnym 2023/2024. (DRUK 1) 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Rzgów. (DRUK 9) 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie ustalenia ceny odbioru nieczystości ciekłych 

oraz ceny za 1 kilometr przejazdu samochodu asenizacyjnego GZWiK w Rzgowie. 

(DRUK 2) 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie w zmiany uchwały Nr VII/53/2024 Rady 

Miejskiej w Rzgowie z dnia 30 października 2024 r. sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości. (DRUK 3) 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta 

przyjmowanej jako podstawa obliczenia podatku rolnego na obszarze gminy Rzgów w 

2025 roku. (DRUK4) 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Guzewie. (DRUK 7) 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Łodzi skargi na uchwałę Nr VI/39/2024 Rady Miejskiej w 

Rzgowie z dnia 25 września 2024 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części m. Rzgowa (działki o nr ewid. 892, 893, 

894, 895/1, 895/2, 896/1, 896/2, 897/1, 897/2, 1202, 1203, 1204, 1205/2, 1205/1, 1166, 

1165, 1164, 1163, 1162, 1161, 2179/1, 2179/2, 2179/3, 2179/4, 2179/5, 2179/6, 2180, 

2181, część działki nr 898 i 1201). (DRUK 8) 

18. Komunikaty, sprawy różne.  

19. Zamknięcie VIII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

 

Ad.5. 

Projekty protokołu z VI i VII sesji zostały przyjęte bez uwag.  

 

Ad.6.  

Informacje o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów przedstawił p.o. Komendanta Komisariatu 

Policji w Rzgowie podinsp. Sławomir Sokołowski. Informacja stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

Dyrektor Zespołu Żłobków Monika Walaszczyk zapytała kiedy pojawią się patrole policji w 

Prawdzie w celu kontroli prędkości. Sytuacja powtarza się notorycznie, ponieważ kierowcy 

jeżdżą tam z nadmierną prędkością.   

p.o. Komendanta Komisariatu Policji podinsp. Sławomir Sokołowski powiedział, że 

poinformuje naczelnika wydziału ruchu drogowego w Komendzie Policji w Koluszkach o 

skierowanie takiego patrolu.  

Radna Wioletta Bednarska zapytała czy jest możliwość założenia radaru. 

p.o. Komendanta podinsp. Sławomir Sokołowski wyjaśnił, że nie jest to zależne od Policji a od 

Państwowej Inspekcji Ruchu Drogowej.  

Sołtys Stanisław Hoja powiedział, że założenie znaków z napisem  „zwolnij”  bardzo dobrze 

skutkuje.  

Sołtys Jan Spałka powiedział, że patrole policji były skierowane na drogę do Sereczyna i tam 

kierowcy nauczyli się jeździć zdecydowanie wolniej, dlatego warto skierować patrole policji 

do Prawdy. 
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Radna Wioletta Bednarska powiedziała, że bardzo często nie działa sygnalizacja świetlna na 

skrzyżowaniu ul. Pabianickiej z ul. Katowicką i dochodzi tam do wypadków, czy nie można 

podczas gdy światła nie działają skierować patrolu policji do kierowania ruchem.  

p.o. Komendanta podinsp. Sławomir Sokołowski wyjaśnił, że za sygnalizację świetlną 

odpowiada zarządca drogi.  

Burmistrz Mateusz Kamiński dodał, że zostało wystosowane już kolejne pismo do zarządcy 

drogi w sprawie sygnalizacji świetlnej, aby zostało to zmodernizowane. 

 

Ad.7. 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej przedstawił Burmistrz Rzgowa Mateusz 

Kamiński. Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.8. 

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński poinformował, co działo się w Radzie Miejskiej 

w okresie międzysesyjnym.  

 

Ad.9. 

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady.  

Skarbnik Anna Czarnocka przedstawiła jedynie zmiany, o których była mowa na posiedzeniu 

Komisji, że zostaną wprowadzone.  

 

Radna Justyna Mikinka-Dusińska złożyła wniosek formalny do projektu uchwały dotyczący 

wykreślenia w całości z wykazu przedsięwzięć pkt. 18 to jest zadania pod nazwą: 

„Modernizacja budynku świetlicy wiejskiej w Czyżeminku” i wprowadzenia do wykazu 

przedsięwzięć zadania pod nazwą: „Modernizacja/ remont budynku OSP w Grodzisku”.  

Łączne nakłady finansowe:         225 000,00 zł  

2024r. :                                            1 000,00 zł  

2025r.:                                         224 000,00 zł  

Limit zobowiązań:                      225 000,00 zł  

Radna uzasadniła swój wniosek. Wykreślenie zadania w całości z uwagi na przeprowadzenie 

ekspertyzy technicznej określającej zasadność inwestowania w ten budynek oraz analizy czy 

budynek świetlicy w Czyżeminku nie będzie blokował budowy czy też poszerzenia drogi w 

przyszłości.  

 

Radna Justyna Mikinka-Dusińska złożyła wniosek formalny do projektu uchwały dotyczący 

wykreślenia w całości pkt. 8 to jest zadania pod nazwą; „Zmniejszeniu uległ limit wydatków 

na 2024 r. o kwotę 29 000,00 zł oraz zwiększeniu na 2025 r. o kwotę 52 000,00 zł na zadanie 

pn: ”Projekt i przebudowa drogi nr 106425E Grodzisko – Bronisin Dworski”  i wprowadzenia 

do wykazu przedsięwzięć zadania pod nazwą: „Wyłupinowanie  rowów z wymianą przepustów 

w Konstantynie i Grodzisku”.  

Łączne nakłady finansowe:           63 000,00 zł  

2024r. :                                            1 000,00 zł  

2025r.:                                           53 000,00 zł  

2026r.:                                             1 000,00 zł  

2027r.:                                             3 000,00 zł  

2028r.:                                             5 000,00 zł  

Limit zobowiązań:                        63 000,00 zł  

Radna uzasadniła swój wniosek: Małe znaczenie strategiczne dla odcinka drogi Grodzisko-

Bronisin Dworski.  
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Radny Zbigniew Waprzko powiedział, że zgłaszanie takich wniosków jest niepoważne, nie 

można wykonać inwestycji danego radnego kosztem inwestycji innego radnego. Należy szukać 

środków na daną inwestycje jeżeli jest ważna a nie zdejmować środki.   

Radny Mariusz Nadrowski powiedział, że budynek świetlicy w Czyżeminku jest w bardzo złym 

stanie.  

Sołtys Michał Kaflak również potwierdził, że budynek stwarza zagrożenie dla osób będących 

w środku. Sołtys zaprosił wszystkich zainteresowanych na wizję lokalną. Nie zabezpieczenie 

tych środków spowoduje, że nie uda się pozyskać środków zewnętrznych.  

Burmistrz powiedział, że złożone wnioski są dużym zaskoczeniem, gdyż na posiedzeniu 

komisji nie było żadnej dyskusji w tym temacie. Co do rowów Starosta zadeklarował częściowe 

ich sfinansowanie. Zaproponowane zmiany w budżecie nie zagrażały inwestycjom, które 

wskazała radna Justyna Mikinka-Dusińska.  

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski wyjaśnił, że od wielu miesięcy radni proszą aby 

Burmistrz konsultował planowane złożenie wniosków o dofinansowania, aby radni na bieżąco 

znali kierunek Urzędu.    

Radna Wioletta Bednarska złożyła wniosek formalny o zakończenie dyskusji w tym punkcie.  

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński powiedział, że zawsze do tematu można wrócić.  

 

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie wniosek o zakończenie 

dyskusji w tym punkcie. Wniosek formalny radnej Wioletty Bednarskiej. 

W głosowaniu – 9 „za”, 6 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

większością głosów postanowiła o przyjęciu wniosku formalnego radnej Wioletty 

Bednarskiej.  

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (9 radnych) 

Wioletta Bednarska, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, Paweł 

Redzynia, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Łukasz 

Wiktorowicz  

„PRZECIW” (6 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Przemysław Szczech, Zbigniew 

Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie wniosek o wykreślenie w 

całości z wykazu przedsięwzięć pkt.18 to jest zadania pod nazwą: „Modernizacja budynku 

świetlicy wiejskiej w Czyżeminku” i wprowadzenia do wykazu przedsięwzięć zadania pod 

nazwą: „Modernizacja/ remont budynku OSP w Grodzisku”. Wniosek formalny radnej Justyny 

Mikinki-Dusińskiej.  

Łączne nakłady finansowe:        225 000,00 zł  

2024r. :                                            1 000,00 zł  

2025r.:                                         224 000,00 zł  

Limit zobowiązań:                      225 000,00 zł  

Wniosek formalny radnej Justyny Mikinki-Dusińskiej. 

W głosowaniu – 9 „za”, 6 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

większością głosów postanowiła o przyjęciu wniosku formalnego radnej Justyny Mikinki-

Dusińskiej.  

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (9 radnych) 

Wioletta Bednarska, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, Paweł 

Redzynia, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Łukasz 

Wiktorowicz  
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„PRZECIW” (6 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Przemysław Szczech, Zbigniew 

Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie wniosek o wykreślenie w 

całości pkt. 8 to jest zadania pod nazwą; „Zmniejszeniu uległ limit wydatków na 2024 r. o 

kwotę 29 000,00 zł. oraz zwiększeniu na 2025r. o kwotę 52 000,00 zł. na zadanie pn: ”Projekt 

i przebudowa drogi nr 106425E Grodzisko – Bronisin Dworski”  i wprowadzenia do wykazu 

przedsięwzięć zadania pod nazwą: „Wyłupinowanie rowów z wymianą przepustów w 

Konstantynie i Grodzisku”.  

Łączne nakłady finansowe:           63 000,00 zł  

2024r. :                                            1 000,00 zł  

2025r.:                                           53 000,00 zł  

2026r.:                                             1 000,00 zł  

2027r.:                                             3 000,00 zł  

2028r.:                                             5 000,00 zł  

Limit zobowiązań:                        63 000,00 zł  

Wniosek formalny radnej Justyny Mikinki-Dusińskiej. 

W głosowaniu – 9 „za”, 6 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

większością głosów postanowiła o przyjęciu wniosku formalnego radnej Justyny Mikinki-

Dusińskiej.  

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (9 radnych) 

Wioletta Bednarska, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, Paweł 

Redzynia, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Łukasz 

Wiktorowicz  

„PRZECIW” (6 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Przemysław Szczech, Zbigniew 

Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 9 „za”, 5 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr VIII/60/2024 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Rzgów na lata 2024-2034. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (9 radnych) 

Wioletta Bednarska, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, Paweł 

Redzynia, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Łukasz 

Wiktorowicz  

„PRZECIW” (5 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Zbigniew Waprzko, Stanisław 

Zaborowski 

„BRAK GŁOSU” (1 radny) 

Przemysław Szczech 

 

Ad.10. 

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady.  

Skarbnik Anna Czarnocka przedstawiła jedynie zmiany, o których była mowa na posiedzeniu 

Komisji, że zostaną wprowadzone. 
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Radna Justyna Mikinka-Dusińska złożyła wniosek formalny do projektu uchwały dotyczący 

wykreślenia pkt. 7 o treści: „Modernizacja budynku świetlicy wiejskiej w Czyżeminku (2024-

2025) (92109 § 6050): 1.000.00 zł” w pozycji: „Zwiększenie planu wydatków” oraz 

wprowadzenie zadania pn. „Modernizacja/remont budynku OSP w Grodzisku” (2024-2025) 

(75412 § 6050) 1.000,00 zł. Wykreślenie zadania ze względu na konieczność przeprowadzenia 

ekspertyzy technicznej. Wniosek formalny do projektu uchwały radnej Justyny Mikinki-

Dusińskiej. 

 

Radna Justyna Mikinka-Dusińska złożyła wniosek formalny do projektu uchwały dotyczący 

wykreślenia pkt. 4  o treści: ”Projekt i przebudowa drogi nr 106425E Grodzisko – Bronisin 

Dworski (2024-2028) (60016 § 6050): 1.000,00 zł” w  pozycji: „Zwiększenie planu wydatków” 

oraz wprowadzenie zadania pn. „Wyłupinowanie rowów z wymianą przepustów w 

Konstantynie i Grodzisku”  (2024-2028)( 60016 § 6050) 1.000,00 zł. Wykreślenie zadania ze 

względu na małą wartość strategiczną. Wniosek formalny do projektu uchwały radnej Justyny 

Mikinki-Dusińskiej. 

 

Radna Wioletta Bednarska złożyła wniosek formalny o zakończenie dyskusji w tym punkcie.  

Radny Mariusz Nadrowski zgłasza wniosek o zabezpieczenie środków na wykonanie 

ekspertyzy technicznej dla świetlicy w Czyżeminku. 

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński powiedział, że taki wniosek należy zgłosić do 

Burmistrza o zabezpieczenie środków w budżecie.  

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński poprosił o wycofanie wniosku formalnego o 

zamknięcie dyskusji, gdyż chciałby dopuścić do głosu radnych. 

Radna Wioletta Bednarska wycofała swój wniosek formalny.   

Radny Zbigniew Waprzko wyraził swoje niezadowolenie dzisiejszą sesją i złożonymi 

wnioskami. Radny przypomniał, że grupa mająca większość w Radzie zapewniała o 

współpracy ponad podziałami na początku kadencji.  

Burmistrz Mateusz Kamiński powiedział, że musi być zadanie w postaci przygotowania 

ekspertyzy i zabezpieczone środki. Burmistrza zastanawia się czy radni dobrze przemyśleli 

swoje działania i czy intencje są rzeczywiście takie jakie przedstawili na sesji.    

Sołtys Michał Kaflak powiedział, że takie zaskakiwanie niczemu nie służy, może zablokować 

inwestycję i wpłynąć na współpracę.  

p.o. Kierownika Referatu Inwestycji Paweł Pietrzak powiedział, że intencja wprowadzenia 

zadania modernizacji budynku świetlicy w Czyżeminku miała na celu rozpoczęcie prac 

projektowych, które byłyby niezbędne do opracowania dokumentacji do wniosku 

aplikacyjnego. Co do drogi Grodzisko – Bronisin Dworski, ten odcinek drogi jest w 

powtarzanym postępowaniu przetargowym łącznie z drogą powiatową, dlatego trzeba będzie 

skorygować specyfikację do tego przetargu.      

Radna Wioletta Bednarska złożyła wniosek formalny o zakończenie dyskusji w tym punkcie.  

 

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie wniosek o zakończenie 

dyskusji. Wniosek formalny radnej Wioletty Bednarskiej. 

W głosowaniu – 9 „za”, 5 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

większością głosów postanowiła o przyjęciu wniosku formalnego radnej Wioletty 

Bednarskiej.  

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (9 radnych) 

Wioletta Bednarska, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, Paweł 

Redzynia, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Łukasz 

Wiktorowicz  
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„PRZECIW” (5 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Przemysław Szczech, Stanisław 

Zaborowski 

„NIEOBECNY” (1 radny) 

Zbigniew Waprzko 

 

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie wniosek o wykreślenie 

pkt. 7 o treści: „Modernizacja budynku świetlicy wiejskiej w Czyżeminku (2024-2025)(92109 

§ 6050): 1.000.00 zł” w pozycji: „Zwiększenie planu wydatków” oraz wprowadzenie zadania 

pn. „Modernizacja/remont budynku OSP w Grodzisku” (2024-2025)(75412 § 6050) 1.000,00 

zł. Wniosek formalny radnej Justyny Mikinki-Dusińskiej. 

W głosowaniu – 9 „za”, 5 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

większością głosów postanowiła o przyjęciu wniosku formalnego radnej Justyny Mikinki-

Dusińskiej.  

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (9 radnych) 

Wioletta Bednarska, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, Paweł 

Redzynia, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Łukasz 

Wiktorowicz  

„PRZECIW” (5 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Przemysław Szczech, Stanisław 

Zaborowski 

„NIEOBECNY” (1 radny) 

Zbigniew Waprzko 

 

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie wniosek o wykreślenie 

pkt. 4  o treści: ”Projekt i przebudowa drogi nr 106425E Grodzisko – Bronisin Dworski (2024-

2028)(60016 § 6050): 1.000,00 zł” w pozycji: „Zwiększenie planu wydatków” oraz 

Wprowadzenie zadania pn. „Wyłupinowanie rowów z wymianą przepustów w Konstantynie i 

Grodzisku”  (2024-2028)( 60016 § 6050) 1.000,00 zł.  

Wniosek formalny radnej Justyny Mikinki-Dusińskiej. 

W głosowaniu – 9 „za”, 5 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

większością głosów postanowiła o przyjęciu wniosku formalnego radnej Justyny Mikinki-

Dusińskiej.  

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (9 radnych) 

Wioletta Bednarska, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, Paweł 

Redzynia, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Łukasz 

Wiktorowicz  

„PRZECIW” (5 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Przemysław Szczech, Stanisław 

Zaborowski 

„NIEOBECNY” (1 radny) 

Zbigniew Waprzko 

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 9 „za”, 5 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr VIII/61/2024 w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Rzgów na rok 2024. 
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Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (9 radnych) 

Wioletta Bednarska, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, Paweł 

Redzynia, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Łukasz 

Wiktorowicz  

„PRZECIW” (4 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Przemysław Szczech 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNY” (1 radny) 

Zbigniew Waprzko 

 

Ad.11.  

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Rzgów w roku szkolnym 

2023/2024 została omówiono na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady. Informacja stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

Radny Stanisław Zaborowski zapytał w jakim stopniu subwencja oświatowa pokrywa koszty 

na oświatę w gminie Rzgów.  

Z-ca Burmistrza Monika Pawlik wyjaśniła, że gmina w roku 2024 wydatkowała na oświatę 

blisko 34 mln zł, a subwencja wyniosła 13 mln 310 tys. zł.   

Radny Stanisław Zaborowski zapytał czy występuje przemoc w stosunku do dzieci.  

Z-ca Burmistrza Monika Pawlik wyjaśniła, że w tej chwili obowiązuje już ustawa „kamilkowa” 

i na postawie tej ustawy będzie przeprowadzona kontrola czy odpowiednie dokumenty jak 

postępować w przypadkach gdy dojdzie do przemocy zostały wprowadzone w placówkach 

oświatowych ale nie tylko, bo we wszystkich gdzie może dojść do kontaktu z dziećmi. Na dzień 

dzisiejszy nie ma takich informacji na temat przemocy w stosunku do dzieci. 

 

Ad.12.  

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady.  

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały VIII/62/2024 w sprawie zmiany Studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Rzgów. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna 

Mikinka-Dusińska, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, 

Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Łukasz Wiktorowicz, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko 

 

Ad.13. 

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady.  

Radny Mariusz Nadrowski zapytał czy cena za odbiór ścieków z kanalizacji jest taka sama czy 

wzrosła. 

Dyrektor GZWiK Beata Jasiukiewicz wyjaśniała, że ceny wody i odbioru ścieków są 

zatwierdzane przez Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie na 3 lata. Pani dyrektor 

poinformowała, ze od 11.12.24 r. nastąpi zmiana cen wody i ścieków.  
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Sołtys Jan Spałka zapytał jaka jest cena odbioru ścieków dla mieszkańców mających 

kanalizację.  

Dyrektor GZWiK Beata Jasiukiewicz powiedziała, że cena wynosi 7,50 zł netto/1 m3. 

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 11 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały VIII/63/2024 w sprawie ustalenia ceny odbioru 

nieczystości ciekłych oraz ceny za 1 kilometr przejazdu samochodu asenizacyjnego 

GZWiK w Rzgowie. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (11 radnych) 

Wioletta Bednarska, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, Marcin 

Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Łukasz 

Wiktorowicz, Stanisław Zaborowski 

„WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (2 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Mariusz Nadrowski 

„NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko 

 

Ad.14. 

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady.  

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 11 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały VIII/64/2024 w sprawie w zmiany uchwały Nr 

VII/53/2024 Rady Miejskiej w Rzgowie z dnia 30 października 2024 r. sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (11 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, Marcin 

Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Łukasz 

Wiktorowicz, Stanisław Zaborowski  

„NIEOBECNYCH” (4 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Mariusz Nadrowski, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko 

 

Ad.15. 

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady.  

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały VIII/65/2024 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu 

żyta przyjmowanej jako podstawa obliczenia podatku rolnego na obszarze gminy Rzgów 

w 2025 roku. 
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Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (12 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, 

Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, 

Jarosław Świerczyński, Łukasz Wiktorowicz, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNYCH” (3 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko 

 

Ad.16. 

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady.  

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały VIII/66/2024 w sprawie nadania nazwy ulicy w Guzewie. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (12 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, 

Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, 

Jarosław Świerczyński, Łukasz Wiktorowicz, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNYCH” (3 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko 

 

Ad.17. 

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady.  

Przedstawiciel Kancelarii działający w imieniu skarżącego zapytał czy Rada Miejska nie 

mogłaby sama we własnym zakresie dokonać zmiany mpzp w części zaskarżonej przez 

skarżącego, niezależnie od przekazania skargi do WSA w Łodzi. Istnieje wyrok NSA z 2014 r. 

który zwraca uwagę, że rada gminy może sama we własnym zakresie uwzględnić skargę.    

Mecenas Maciej Kozerski powiedział, że z punktu formalno-prawnego przedstawione 

stanowisko Kancelarii nic nie zmienia w działaniu rady.  

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Rolnictwa Justyna Błach dodała, że 

uwzględnienie skargi spowodowałoby rozpoczęcie procedury zmiany mpzp, co generuje 

wysokie koszty, dlatego korzystniejsze dla gminy jest przekazanie skargi do rozstrzygnięcia 

przez sąd.  

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 10 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr VIII/67/2024 w sprawie przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi skargi na uchwałę Nr VI/39/2024 Rady 

Miejskiej w Rzgowie z dnia 25 września 2024 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części m. Rzgowa (działki o nr ewid. 892, 893, 894, 

895/1, 895/2, 896/1, 896/2, 897/1, 897/2, 1202, 1203, 1204, 1205/2, 1205/1, 1166, 1165, 1164, 

1163, 1162, 1161, 2179/1, 2179/2, 2179/3, 2179/4, 2179/5, 2179/6, 2180, 2181, część działki 

nr 898 i 1201). 
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Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (10 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Justyna Łuczyńska, Marcin Piech, Paweł Redzynia, 

Kordian Skalski, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Łukasz Wiktorowicz, Stanisław 

Zaborowski 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Kamila Kuźnicka 

„BRAK GŁOSU” (1 radny) 

Anna Tumińska-Kubasa 

„NIEOBECNYCH” (3 radnych) 

Justyna Mikinka-Dusińska, Mariusz Nadrowski, Zbigniew Waprzko 

 

Ad.18. 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poinformował, że został przygotowany 

harmonogram odbywania sesji w roku 2025. Harmonogram zostanie rozesłany radnym oraz 

udostępniony na stronie BIP.  

Sołtys Jan Spałka zwrócił się do przewodniczącego rady, aby nie ignorował jego zgłoszeń do 

wypowiedzi i zajął się jedynie prowadzeniem obrad do czego ma kompetencje.  

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński powiedział, że nie będzie uczył sołtysa kultury i 

tego jak powinien zachowywać się na sesji. Przewodniczący zwrócił tylko uwagę, że sołtys 

Spałka siedzi w takim miejscu na sali obrad, że nie zawsze widzi kto zgłasza się do wypowiedzi.  

Sołtys Agnieszka Grochowska zgłosiła potrzebę montażu oświetlenia na przejściach dla 

pieszych na ul. Tuszyńskiej przy ul. Kamiennej i przy ul. Wąwozowej. Pani sołtys zgłosiła 

również potrzebę budowy chodnika przy szkole w Rzgowie, tak aby dzieci z klas 1-3 mogły 

bezpiecznie przejść do GOKu. Pani sołtys zapytała czy gmina jest w stanie zapewnić odblaski 

dla dzieci oraz zapytała o organizację dodatkowych dowozów dla dzieci w godzinach 

popołudniowych.   

Radna Wioletta Bednarska zapytała czy zgłoszona została reklamacja nawierzchni na ul. 

Kamiennej.  

p.o. Kierownika Referatu Inwestycji Paweł Pietrzak powiedział, że reklamacja została 

zgłoszona.  

Radny Wiesław Gąsiorek zgłosił potrzebę odwodnienia wjazdu do żłobka i przedszkola w 

Guzewie.  

Radna Kamila Kuźnicka zgłosiła podobny problem co radny Gąsiorek, a mianowicie między 

ul. Słomianą a ul. Ścienną powstaje rozlewisko, dzieci i osoby starsze nie mogą swobodne 

przejść.  

Radny Wiesław Gąsiorek powiedział, że nadal nie został naprawiony dach na budynku szkoły 

w Guzewie i przez to leje się woda do środka.  

Burmistrz Mateusz Kamiński poinformował, że 15.11 został odebrany remont dach na żłobku 

w Guzewie.  

Radny Przemysław Szczech zgłosił, że nie działa oświetlenie uliczne w Romanowie od strony 

Woli Rakowej. Radny odniósł się do nadmiernej prędkości na drogach i zaproponował, aby w 

gminie zamontować tablicę, na których wyświetlana jest aktualna prędkość pojazdu, takie 

rozwiązanie zastosowano w gminie Brójce.  

Radny Mariusz Nadrowski poprosił o przegląd oświetlenia ulicznego szczególnie na ul. 

Pałacowej. Radny odniósł się do wniosku radnych, którzy zdjęli z budżetu pozycję dotyczącą 

remontu świetlicy wiejskiej w Czyżeminku i poinformował, że wraz z sołtysem poczynili już 

dużo pracy, aby zebrać oferty. Radny zapytał jak idą działania kontrolne Komisji Rewizyjnej, 

ponieważ w tym temacie również jest zaskakiwany informacjami na ostatni moment, że 

Komisja będzie przeprowadzać czynności kontrolne w GOK. Radny uważa, że powinien być 

harmonogram, ponieważ jako członek Komisji Rewizyjnej też chciałaby brać udział w kontroli.  
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Radna Wioletta Bednarska poinformowała, że kontrola w GOKu się rozpoczęła, obywa się w 

różnych godzinach, decyzje w sprawie terminów podejmowane są z dnia na dzień. Radna 

poinformowała, że nie będzie pisać harmonogramu z tygodniowym wyprzedzeniem, ponieważ 

nie każdy jest w stanie określić swoją dyspozycyjność na taki okres.  

Radna Justyna Łuczyńska dodała, że radna Bednarska wysłała maile z informacją kiedy 

rozpoczyna się kontrola, ponadto Pani księgowa była na urlopie i nie było możliwości 

sprawdzenia dokumentów.  

W dalszej części wyniknęła dyskusja na temat przeprowadzanej kontroli w GOK przez Komisję 

Rewizyjną między radną Bednarską, radną Łuczyńską, radnym Nadrowskim, 

przewodniczącym rady Świerczyńskim, wiceprzewodniczącym rady Skalskim oraz 

Burmistrzem.        

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski zapytał o stan zaawansowania prac nad montażem 

wiaty rowerowej przy szkole w Rzgowie oraz lamp na ścieżce harcerskiej.  

p.o. Kierownika Referatu Inwestycji Paweł Pietrzak poinformował, że wiata rowerowa jest 

zamówiona i zostanie zamontowana do końca roku. Odnośnie oświetlenia na dróżce harcerskiej 

kierownik nie jest w stanie odpowiedzieć czy uda się to zrealizować.   

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski zapytał czy w takim przypadku montaż oświetlenia 

będzie ujęty w budżecie na rok 2025 z innych środków niż sołeckie. Wiceprzewodniczący 

zapytał jaki jest koszt montażu wiaty rowerowej, czy fundusz sołecki na to wystarczył.  

p.o. Kierownika Referatu Inwestycji Paweł Pietrzak wyjaśnił, że linia oświetleniowa na dróżce 

harcerskiej biegnie poza terenem gminy co było by najprostszym rozwiązaniem, lampa ledowa 

niestety nie zapewni ciągłego oświetlenia. Co do kosztów wiaty kierownik odpowie po sesji.   

Radna Kamila Kuźnicka zapytała Kierownika Inwestycji jak ocenia atrakcyjność ofert na 

wykonanie projektów drogowych na ul. Klonową, Inspektową oraz Wójtowską.   

p.o. Kierownika Referatu Inwestycji Paweł Pietrzak odpowiedział, że ofert jest 3-4 na każdą z 

części, jeżeli chodzi o atrakcyjność cenową to niektóre są atrakcyjne, nie wszystkie firmy są 

znane, część ofert przekracza zaplanowany budżet. Jeżeli chodzi o całe zestawienie ofert jest 

ono dostępne na platformie zamówień publicznych i można się z nim zapoznać.     

Radna Kamila Kuźnicka poprosiła burmistrza o zakończenie inwestycji jednorocznych i nie 

przekładanie środków na inne inwestycje.   

Sołtys Michał Kaflak wyjaśnił, że inwestycja nie została zaplanowana tydzień przed sesją. 

Sołtys otrzymał telefon z Urzędu z informacją, że budynek świetlicy wymaga większego 

nakładu środków. W związku z czym sołtys wraz z radnym pozyskali oferty na zakres prac w 

budynku świetlicy w Czyżeminku.  

Burmistrz Mateusz Kamiński powiedział, że jest zdziwiony wnioskami radnych do budżetu, 

teraz należy podjąć rozmowy chociażby ze Starostą odnośnie rowów. Burmistrz powiedział, że 

stara się zrealizować jak najwięcej inwestycji tak, aby była pewna ciągłość, ale bardzo prosi 

radnych aby nie zaskakiwać go takimi wnioskami, ponieważ jest to absolutnie niepotrzebne. 

Radna Justyna Łuczyńska dodała, że to działa w dwie strony, Burmistrz również może się 

zwrócić do radnych z pytaniem o pewne inwestycje.   

Sołtys Michał Kaflak odniósł się jeszcze do inwestycji w Czyżeminku, jeżeli chodzi o budynek 

świetlicy to od dawna wiadomo było, że budynek jest do remontu, ale okazało się że środków 

z funduszu sołeckiego na to nie wystarczy i nie wykona się tego w jeden rok.  

Burmistrz wyjaśnił, że budynek świetlicy w Czyżeminku został wybrany do dofinansowania, 

ponieważ ma szanse na jego uzyskanie.   

W dalszej części wyniknęła dyskusja na temat współpracy Rady z Burmistrzem, a także 

sposobu działania poszczególnych radnych.  

 

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski złożył wniosek formalny o zakończenie dyskusji i 

zamknięcie tego punktu. 

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie wniosek formalny o 

zakończenie dyskusji i zamknięcie tego punktu.  
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W głosowaniu – 8 „za”, 3 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

większością głosów postanowiła o przyjęciu wniosku formalnego Wiceprzewodniczącego 

rady Kordiana Skalskiego.  

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (8 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, Paweł Redzynia, Kordian 

Skalski, Jarosław Świerczyński, Łukasz Wiktorowicz, Stanisław Zaborowski  

„PRZECIW” (3 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Mariusz Nadrowski, Przemysław Szczech  

„NIEOBECNYCH” (4 radnych) 

Wioletta Bednarska, Marcin Piech, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko 

 

Ad.19. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński 

o godz. 12:38 zamknął obrady VIII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie.  

 

Dokładny zapis obrad VIII sesji znajduje się na stronach: 

- Biuletynu Informacji Publicznej w zakładce Rada Miejska w Rzgowie – zapis obrazu  

i dźwięku z sesji Rady Miejskiej kadencja 2024-2029, rok 2024.  

- www.rzgow.pl w zakładce Sesje Rady Miejskiej On-Line.   

 
 

Protokół sporządziła:     Obradom przewodniczył: 
 

STARSZY INSPEKTOR DS. OBSŁUGI RM      PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ  

           Karolina Jardzioch         Jarosław Świerczyński  

 

  

 

 

http://www.rzgow.pl/

